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Zusammenfassung

        
Bei einem 56jährigen Patienten, der 1œ Jahre an einer Lumboischialgie links litt, wurden zwei Neurinome, die jeweils in L3 rechts und L4 links ihren Ursprung hatten, entdeckt. Multiple Neurinome in der Cauda equina sind ausgesprochen selten. An Hand des Falls haben die Autoren die Seltenheit der multiplen Neurinomen in der Cauda equina und die Schwierigkeiten in der Abgrenzung der Caudatumoren von den Bandscheibenvorfällen diskutiert.


      
        
Summary

        
Multiple neurinomas in the cauda equina were found in a 56-year-old patient, who had been suffered from left-sided sciatica for about one and half years. The origins were suspected in right L3 nerve root and left L4 nerve root. Multiple tumours in the cauda equina are not common; therefore, the authors discuss in this paper how rare the case is and about the difficulties of the differential diagnosis between herniated disk and tumour in the cauda equina.
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